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Radni miasta i gminy Glinojeck jednogłośnie udzielili 
burmistrzowi Łukaszowi Kapczyńskiemu wotum zaufania 
oraz absolutorium za 2018 rok. Podczas obrad 27 czerwca 
br. omówiona została analiza wykonania budżetu oraz 
przedstawiony Raport o stanie gminy Glinojeck za ubiegły 
rok. Pozytywną ocenę wykonania budżetu, na wniosek Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Glinojecku wydała Regionalna 
Izba Obrachunkowa.

Wotum zaufania i absolutorium dla burmistrza!

Burmistrz dziękuje radnym za udzielenie absolutorium i wotum zaufania

Przed udzieleniem burmi-
strzowi absolutorium, radni podjęli 
uchwałę w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdanie fi nansowego za 
2018 rok wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu. Wcześniej, 
wszystkie komisje Rady Miejskiej 
w Glinojecku pozytywnie zaopi-
niowały projekt tej uchwały, a 
Regionalna Izba Obrachunkowa 
w Warszawie – w formie uchwa-
ły – wydała pozytywną opinię o 
przedłożonym przez burmistrza 
sprawozdaniu z wykonania bu-
dżetu za ubiegły rok. 

Więcej str. 2-4

Absolutorium oznacza, że wspólnie dalej budujemy naszą lokalną Ojczyznę. Wspólnie z radny-
mi, sołtysami, pracownikami jednostek i urzędu, przedsiębiorcami, stowarzyszeniami i organizacjami 
pozarządowymi oraz mieszkańcami. Przyjęta droga współpracy, dialogu i wzajemnego wsparcia wy-
znacza kierunki w jakich podąża miasto i gmina Glinojeck. Dziękuję wszystkim, dzięki którym udało 
się zrealizować założenia budżetowe, wykonać inwestycje oraz poprawiać jakość codziennego życia. 
Przed nami kolejne wyzwania, a dzisiejsze głosowanie dotyczące udzielenia wotum zaufania pozwala 
z nadzieją patrzeć w przyszłość. Dziękuję za energię, która jest w nas i którą się wzajemnie dzielimy, 
pracując dla dobra wszystkich mieszkańców – powiedział burmistrz Łukasz Kapczyński podsumowu-
jąc otrzymanie absolutorium.

Nowy autobus dla gminy
W skład taboru autobusowego dowożącego 

uczniów do szkół z terenu Gminy Glinojeck, wszedł 
nowo zakupiony autokar marki RENAULT SFR 112. 
Pojazd dotarł na miejsce 21 sierpnia b.r. O odnowie-
nie taboru autobusowego apelowali od jakiegoś cza-
su radni miasta i gminy Glinojeck.

Jest to autobus nowoczesnej technologii, speł-
niający obowiązujące normy i standardy do prze-
wozu osób. Pojazd jest duży, ma 49 miejsc siedzą-
cych. Zakup nowego autobusu ma zapewnić lepsze 
warunki i większe bezpieczeństwo przewozu dzieci. 
O konieczności realizacji tej inwestycji świadczy fakt, 

że jeden z autokarów wymagał stałych, bieżą-
cych i kosztownych napraw.

Zakup autobusu to kolejna inwesty-
cja w gminie, mająca na celu podnie-
sienie bezpieczeństwa dzieci dojeżdża-
jących do naszych szkół – stwierdził 
Łukasz Kapczyński, burmistrz miasta 
i gminy Glinojeck.

Gmina na zakup autobusu z własnego bu-
dżetu przeznaczyła ponad 100 tys. zł. Już od 
2 września będzie woził dzieci na wyznaczo-
nych trasach.

Red.

Radni ocenili pracę 
burmistrza w 2018 roku 

str. 1,2,4

Nowy autobus 
do przewozu dzieci 

str. 1

Podwyżka za odpady

str. 3

Oddają cząstkę siebie 

str. 5

Sołectwa z gminy 
otrzymały wsparcie 

str. 6

Remonty w szkołach 

str. 7

Wnioski suszowe 

str. 8

Festyn „Stop przemocy”
 

str. 9 

Festynowo i plenerowo

str. 11,12



2 lipiec – sierpień Wieści Glinojecka

Dyżur Dziennikarski
W każdą środę, w godzinach 9.00-15.00, Barbara Tokarska-Wójciak – redaktor naczelna „Wieści Glinojecka”

zaprasza na dyżur dziennikarski, który odbywa się w Urzędzie Miasta i Gminy w Glinojecku. 

O G Ł O S Z E N I A
Burmistrz Miasta i Gminy Glinojeck 

Łukasz Kapczyński 
przyjmuje interesantów w sprawach skarg i wniosków
w każdy wtorek i piątek w godzinach od 8.00 do 11.00

Przewodniczący Rady Miejskiej 
Grzegorz Sikorski 

przyjmuje interesantów w poniedziałki od 14.00 do 16.00
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej: 

Stanisław Zubelewicz
przyjmuje interesantów w środy od 9.00 do 11.00

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej: 
Andrzej Gontarski

przyjmuje interesantów we wtorki od 14.30 do 16.00
Awarie gminnego Internetu

prosimy zgłaszać pod numerem telefonu: 696 702 113
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Wotum zaufania i absolutorium dla burmistrza!

Nr X/66/2019 w sprawie wyboru 
metody ustalenia opłaty za go-
spodarowanie odpadami komu-
nalnymi oraz ustalenia stawki tej 
opłaty i stawki opłaty za pojem-
nik o określonej pojemności;

Nr X/67/2019 w sprawie powo-
łania Komisji Konkursowej do 
przeprowadzenia konkursu na 
stanowisko Dyrektora Samo-
dzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej 
w Glinojecku;

Nr X/68/2019 w sprawie powo-
łania Zespołu ds. zaopiniowania 
kandydatów na ławników do są-
dów powszechnych na kadencję 
2020-2023;

Nr X/69/2019 w sprawie zasię-
gnięcia od Komendanta Woje-
wódzkiego Policji w Radomiu 
informacji o kandydatach na ław-
ników na kadencję 2020-2023;

Nr X/70/2019 w sprawie zmiany 
wieloletniego programu gospo-
darowania mieszkaniowym za-
sobem Gminy Glinojeck na lata 
2017-2021;

Nr X/71/2019 w sprawie ustale-
nia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych 
przez Gminę Glinojeck oraz 
określenia granic obwodów pu-
blicznych szkół podstawowych, 
od dnia 1 września 2019 roku;

Nr X/72/2019 w sprawie prze-
kazania projektu regulaminu 
dostarczania wody i odprowa-
dzania ścieków organowi regu-
lacyjnemu;

Nr X/73/2019 zmieniająca 
uchwałę w sprawie określenia 
wysokości opłat za korzystanie 
z wychowania przedszkolnego 
przez uczniów objętych wycho-
waniem przedszkolnym do koń-
ca roku szkolnego w roku ka-
lendarzowym, w którym kończą 
6 lat w prowadzonych przez 
Gminę przedszkolach publicz-
nych, oddziałach przedszkol-
nych w szkołach podstawowych 
i w punkcie przedszkolnym, w 
czasie przekraczającym wymiar 
zajęć bezpłatnego nauczania, 
wychowania i opieki.

Radni miasta i gminy Glinojeck byli jednomyślni udzielając burmistrzowi Łukaszowi Kapczyńskiemu wotum zaufania oraz 
absolutorium za rok 2018. Podczas obrad 27 czerwca br. omówiona została analiza wykonania budżetu za 2018 r., a także 
przedstawiono Raport o stanie gminy Glinojeck. Pozytywną ocenę wykonania budżetu, na wniosek Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Glinojecku z dnia 30 maja 2019 r. – wydała Regionalna Izba Obrachunkowa.

O ile głosowanie nad udzieleniem absolutorium jest stałą praktyką w sa-
morządach, o tyle Raport o stanie gminy i głosowanie w sprawie udzielenia 
wotum zaufania to nowość w polskich samorządach. W 2019 r. władze miast 
i gmin, po raz pierwszy, musiały przedstawić taki raport. To nowy obowią-
zek samorządów, wprowadzony od bieżącej kadencji. W Glinojeckim samo-
rządzie, Raport to 90 stron opracowania mówiącego o stanie gminy. Zawiera
informacje o tym, co zostało zrealizowane i jakie plany ma samorząd.

                                Więcej str. 4
Raport dostępny jest na stronie Biuletynu Informacji Publicznej –https://bip-v1-fi les.
idcom-jst.pl/sites/3081/wiadomosci/473159/fi les/raport_o_stanie_gminy.pdf

 Przed udzieleniem burmistrzowi absolutorium, radni podjęli uchwałę 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdanie fi nansowego za 2018 rok wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok ubiegły. Wcześniej 
wszystkie komisje Rady Miejskiej w Glinojecku pozytywnie zaopiniowa-
ły projekt tej uchwały, a Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie 
– w formie uchwały – wydała pozytywną opinię o przedłożonym przez 
burmistrza sprawozdaniu z wykonania budżetu.

Podczas sesji  odbyła się dyskusja na temat przygotowanego rapor-
tu o stanie gminy.                                                                            BTW

Rada Miejska w Glinojecku podczas obrad

Uchwały przyjęte przez radnych podczas IX sesji Rady Miejskiej 
27 czerwca 2019 r.:

Nr X/53/2019 w sprawie udzielenia Burmi-
strzowi Miasta i Gminy Glinojeck wotum za-
ufania;

Nr X/54/2019 w sprawie zatwierdzenia spra-
wozdania fi nansowego za 2018 rok wraz ze 
sprawozdaniem wykonania budżetu Miasta 
i Gminy Glinojeck za 2018 rok.

Nr X/55/2019 w sprawie udzielenia Burmi-
strzowi Miasta i Gminy Glinojeck absoluto-
rium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok;

Nr X/56/2019 w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania fi nansowego Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdro-
wotnej w Glinojecku za 2018 rok;

Nr X/57/2019 w sprawie dokonania zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gli-
nojeck;

Nr X/58/  sprawie zmian w Uchwale Budżeto-
wej Gminy Glinojeck na 2019 rok;

Nr X/59/2019 zmieniająca uchwałę w spra-
wie wyboru metody ustalenia opłaty za go-
spodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia stawki tej opłaty i stawki opłaty za 
pojemnik o określonej pojemności;

Nr X/60/2019 w sprawie określenia zasad
i opłat za korzystanie ze świetlic wiejskich
i obiektów kulturalnych na terenie gminy 
Glinojeck;

Nr X/61/2019 w sprawie wzoru wniosku o 
wypłatę zryczałtowanego dodatku energe-
tycznego;

Nr X/62/2019 w sprawie tygodniowego obo-
wiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczy-
cieli przedszkoli i innych placówek przed-
szkolnych pracujących z grupami obejmują-
cymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze;

Nr X/63/2019 w sprawie przyjęcia oceny za-
sobów pomocy społecznej Miasta i Gminy 
Glinojeck;

Nr X/64/2019 w sprawie przyjęcia „Programu 
Ograniczania Niskiej Emisji dla Miasta i Gmi-
ny Glinojeck”;

Nr X/65/2019 w sprawie: przyjęcia Raportu z 
wykonania „Programu Ochrony Środowiska 
dla Miasta i Gminy Glinojeck za lata 2015-
2018 z perspektywą do 2022 roku" za lata 
2017-2018.

Przyjęte sprawozdania: 
– z realizacji programu współpracy Miasta 

i Gminy Glinojeck z organizacjami po-
zarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku pu-
blicznego za rok 2018,

– z działalności Gminnej Komisji Rozwią-
zywania Problemów Alkoholowych Mia-
sta i Gminy Glinojeck za 2018,

– z działalności międzysesyjnej Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Glinojecku.

Sesja Rady Miejskiej
w Glinojecku 8 sierpnia 2019 r.

Uchwały przyjęte przez radnych podczas X sesji Rady Miejskiej 
8 sierpnia 2019 r.:
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Barbara Tokarska-Wójciak - 
Jak zaczęła się twoja przygoda 
z pisaniem?

Natalia Nebeluk – Nie miałam 
planów związanych z pisaniem 
książek. Jako pierwsze powstały 
opowiadania, które zamieszcza-
łam na facceboku. Na początku 
nie miałam zbyt wiele polubień, ale 
z czasem moje teksty zyskiwały 
popularność. Pewnego dnia, kie-
dy przyszłam do szkoły, pani se-
kretarka oznajmiła mi, że z moich 
opowiadań o historii psa musi po-
wstać książka. To było w wakacje 
zeszłego roku. Wtedy zaczęłam 
zbierać materiał na książkę. 

Natalko, kto wpierał Cię w pi-
saniu?

Miałam duże wsparcie szkoły. 
Pomagały mi Panie: Alina Osiń-
ska – polonistka, Agnieszka Mar-
kowska, Barbara Ciarcińska, które 
sprawdzały teksty pod względem 
stylistycznym i Agnieszka Hacia 
– sekretarka. Także Pan dyrektor 
Wiesław Mostowy i inni nauczycie-
le okazali się ogromnie pomocni. 
Zawsze mogłam liczyć na ich po-
moc.

O czym jest Twoje pierwsze 
opowiadanie?

O moim psie, jak do mnie trafi ł, 
jak zmieniło się jego życie. Po-
nadto przemycam myśli o tym, 
jakie jest społeczeństwo, piszę 
na temat ludzi, empatii, dobroci, 
życzliwości. Nie jest to tylko ne-
gatywna ocena społeczeństwa. 
Są to przemyślenia dające radość 
i nadzieję, kiedy pies spotyka do-
brych ludzi, wraca wiara w dobro. 
Piszę, jak powinniśmy żyć, czego 
nam brakuje, czy każda decyzja 
jest dobra. Generalnie jest dużo 
przemyśleń o życiu.

Jak długo pisałaś swoje 
pierwsze opowiadanie?

Zaczęłam w wakacje ubiegłego 
roku, zakończyłam we wrześniu. 
Potem zajęłam się szukaniem dru-
karni, żeby wydać książkę. Histo-
ria łatwo mi się pisała, gdyż była 
oparta na faktach. To mój pies, 
którego przygarnęłam był inspira-
cją. W książce, to on opowiada o 
wydarzeniach. Nauka powodowa-
ła, że robiłam przerwy przygoto-
waniach do promocji. Było trochę 
problemów fi nansowych i innych, 
np. z okładką. Pomimo, że trochę 
to trwało, to się udało.

Co czułaś promując książkę?
Do końca nie wierzyłam, że to 

się udało. Powstało 70 egzem-
plarzy, które się sprzedały. Mam 

nadzieję na dodruk. Emocje bra-
ły górę, martwiłam się, czy mi to 
wszystko wyjdzie. Publiczność 
jednak dopisała, dodała mi ener-
gii. Wróciłam do domu naładowa-
na pozytywną energią.

Będziesz dalej pisała?

Tak, planuję dalej pisać. Może 
uda mi się napisać powieść fi kcyj-
ną, bo na faktach łatwiej się pisze.

Jakie są Twoje najbliższe pla-
ny?

Zdałam maturę, wybieram się 
na studia, na antropozologię, na 
Uniwersytecie Warszawskim –  
kierunek który łączy psychologię 
ludzi z psychologią zwierząt. 

Czy będzie ci żal opuszczać 
dom?

Z jednej strony tak, ale z dru-
giej… wszystko idzie do przodu, 
nie mogę zatrzymać się w miejscu. 
Będę musiała zbudować nowe re-
lacje, nowe przyjaźnie. Ale jestem 
pełna optymizmu. Nie otaczam się 
dużym gronem przyjaciół rówieśni-
ków. Nie zawsze to, co myślę jest 
ruzumiane i dobrze odbierane. 

Trudne jest życie artystki?
Tak, czujesz więcej, rozumiesz 

więcej i dostrzegasz więcej, więc 
nie zawsze jest to akceptowane. 
Mam troje, może czworo rówieśni-
ków, z którymi się spotykam i spę-
dzam czas.

Jakie będą Twoje wakacje?
Z przyjaciółką we Włoszech. 

Po powrocie spacery, rower, sport, 
spotkania, odpoczynek. 

Będziesz pisała?
Mam nadzieje, że natchnienie 

mi przyjdzie. Wiem, że w roku 
studenckim nie będę miała wiele 
czasu na twórczość, będzie na-
uka. Ale najpierw musi mi wpaść 
do głowy dobry pomysł. 

Warto pisać?
Tak, warto. Nie można się bać, 

trzeba pokazywać, co się pisze, 
warto komuś zaufać. Boimy się, 
co ktoś sobie pomyśli. Ale niepo-
trzebnie. Jeśli coś tworzysz, to 
pokaż światu, bo może świat tego 
potrzebuje. 

Dziękuję za rozmowę

Natalia Nebeluk, mieszkanka Glinojecka, tegoroczna maturzystka. 
Autorka książki pt: "Psie szczęście w nieszczęściu", której promocja 
odbyła się 7 czerwca 2019 r. w sali widowiskowej Miejsko-Gminne-
go Ośrodka Kultury w Glinojecku. Bohaterem książki jest pies Diego, 
który ma trzy łapy, ale mimo swojej niepełnosprawności jest pełen 
życia i radości, bo ma wspaniałą Panią, czyli Natalię.

Już wiem, że będę pisała książki
Z Natalią Nebeluk, młodą pisarką, której pierwsze opowiadanie odniosło sukces rozmawia Barbara Tokarska-Wójciak

Od 1 września 2019 roku mieszkańcy miasta i gminy Glino-
jeck zapłacą więcej za odpady komunalne. Choć decyzja rad-
nych w tej sprawie nie była jednogłośna, to niestety konieczna. 
Za odpady segregowane trzeba będzie zapłacić 14 zł od oso-
by, za odpady mieszane 28 zł. Uchwała w tej sprawie, przyjęta 
przez radnych w czerwcu, wróciła pod obrady podczas sesji 
Rady Miejskiej w sierpniu. Odbiorem odpadów zajmie się po-
dobnie jak w latach ubiegłych fi rma Błysk-Bis Sp. z o.o., która 
jako jedyna przystąpiła do przetargu na wyłonienie odbiorcy 
nieczystości. 

W odniesieniu do pojemnika, Rada Miasta Glinojecka ustaliła ceny w 
zależności od pojemności (od 120 l do 1100 l) cenę od 25 zł do 150 zł 
– za odpady segregowane oraz za te same pojemniki, ale za odpady 
niesegregowane od 40 do 200 zł.

Na ustalone przez gminę Glinojeck stawki wpłynęły m.in.: gwałtowany 
wzrost opłaty za składowanie odpadów, której wysokość jest ustalana 
przez Radę Ministrów i waloryzowana przez Ministra Środowiska (cena 
za składowanie 1 Mg 19 12 12 w poszczególnych latach wynosiła: 2012 
rok – 68,04 zł, 2013 rok – 70,97 zł; 2014 rok – 73,60 zł; 2015 rok – 74,26 zł; 
2016 rok – 74,26 zł; 2017 rok – 74,26 zł; 2018 rok – 140 zł; 2019 rok 
– 170 zł; 2020 i kolejne lata – 270 zł), wzrost cen utylizacji termicznej 
frakcji palnej, ceny paliw i energii elektrycznej, koszty zagospodarowania 
odpadów komunalnych, rosnąca ilość odpadów spowodowana wzrostem 

konsumpcji, słabnąca jakość kupowanych środków trwałych, które czę-
ściej wymieniamy, likwidacja przydomowych kompostowników, wzrost 
wynagrodzenia pracowników od 1 styczna br. Nowa umowa na odbiór 
odpadów będzie zawierana – tak jak dotychczas – na rok. 

Z problemem podwyżek za odbiór odpadów musiały się zmierzyć 
wszystkie samorządy w kraju. Zasadnicze przyczyny podwyżki opłat 
są niezależne od gminy. Trudno bowiem obarczać ją odpowiedzialnością 
za wzrost cen za składowanie odpadów, czy wzrost minimalnego wyna-
grodzenia. Także obowiązek zapewnienia zbiórki papieru oraz odpadów 
BIO przez cały rok, nie wynika z przepisów wewnętrznych organu, ale 
rozporządzenia Ministra Środowiska, które gmina zobowiązana jest bez-
względnie realizować. Obecnie cena za zagospodarowanie 1 MG zmie-
szanych odpadów komunalnych wynosi od 460 do 595 zł, za odpady 
wielkogabarytowe – 600 z netto, za odpady biodegradalne – 270-350 zł, 
za odpady opakowaniowe – 300 zł, a za odpady budowlane – 300 zł. 

Warto dodać, że ponowne głosowanie nad uchwałą Rady Miejskiej 
w Glinojecku w sierpniu br. związane było z dodaniem do listy opłat 
za odbiór odpadów od domków letniskowych lub nieruchomości o cha-
rakterze rekreacyjno-wypoczynkowym, które wejdą w życie 1 stycznia 
2020 roku. Gdy nieruchomość jest zamieszkana jedynie przez część 
roku, wprowadzona została zryczałtowana stawka 175 zł za odpady se-
lektywne i 280 zł za niesegregowane odpady. 

BTW

Jeśli coś tworzysz, 
to pokaż światu, bo może 
świat tego potrzebuje – 
uważa młoda pisarka 

Natalia Nebeluk 

WIĘCEJ ZA ODPADY KOMUNALNE
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Raport o stanie Gminy Glinojeck
Raport o stanie Gminy Glinojeck za rok 2018 został po raz pierwszy przedłożony Radzie Miejskiej w Glinojecku 
oraz zaprezentowany mieszkańcom. Stanowi on podstawę do oceny działalności organu wykonawczego –
 burmistrza. Gmina Glinojeck, chcąc spełniać oczekiwania mieszkańców, musi stawiać czoła trudnemu 
wyzwaniu poprawy warunków życia. Pod tym hasłem kryje się wiele zagadnień związanych z zamieszkiwa-
niem, wypoczynkiem, rekreacją, infrastrukturą, dbaniem o środowisko naturalne, stymulowaniem rozwoju 
społecznego, podniesieniem atrakcyjności gminy jako miejsca, gdzie można spędzać wolny czas.

Śladem naszych publikacji 
W poprzednim numerze Wieści Glinojecka (Nr 3 – maj-czer-
wiec 2019), pisaliśmy o inicjatywie mieszkańców „Czysta Gmi-
na”, związanej ze zbiórką i segregacją odpadów. 
Do akcji włączyły się poszczególne sołectwa całej gminy 
Glinojeck. Dzisiaj chcemy dodać, iż w miejscowości Lipiny, 
zebrano aż 30 worków odpadów, a nie jak wcześniej podano 2. 
Jeszcze raz gratulujemy mieszkańcom tej niezwykle poży-
tecznej inicjatywy.

Red.

Zakres opracowanego doku-
mentu objął przede wszystkim 
realizację polityk, programów, 
strategii, uchwał rady miej-
skiej oraz funduszu sołeckiego 
za rok 2018. Równolegle ze 
wzmocnieniem potencjału spo-
łecznego i gospodarczego gmi-
ny konieczne jest wykazanie 
dbałości o zasoby infrastruktury 
technicznej służącej zaspoko-
jeniu podstawowych potrzeb 
mieszkańców. 

Położenie komunikacyjne 
gminy Glinojeck jest bardzo ko-
rzystne, jednak aby móc czer-
pać z niego wymierne korzyści 
(nowi mieszkańcy, inwestorzy) 
potrzebne są inwestycje w lokal-
ny układ drogowy. Chodzi tutaj 
zarówno o bieżące utwardzanie 
dróg gruntowych, budowanie 
nowych dróg wewnętrznych, 
które są niezbędne, aby moż-
liwy był dojazd do nowo wybu-
dowanych posesji, ale również 
o budowę ciągów pieszo-rowe-
rowych. 

Dla zrównoważonego roz-
woju niezbędne jest zwiększe-
nie stopnia skomunikowania 
wewnętrznego oraz poprawa 
stanu technicznego dróg w 
gminie. W 2018 roku udało się 
wyremontować drogę powiato-
wą nr 1231W Glinojeck – Że-
leźnia – Krusz na odcinku ul. 
Wojska Polskiego w Glinojecku 
i nr 3036W Sochocin – Konra-
towo – Malużyn w miejscowo-
ści Malużyn oraz opracować 
dokumentację projektową na 
przebudowę drogi powiatowej 
nr 1241W Ciechanów – Młock 
– Wola Młocka – Luszewo – 
przejście przez Wolę Młocką. 
Na te zadania Gmina Glinojeck 
udzieliła pomocy fi nansowej w 
formie dotacji celowej Powiato-
wi Ciechanowskiemu w kwocie 
570 000 zł. Samorząd gminy 
liczy na dalszą współpracę z 
samorządem powiatowym, po-
nieważ drogi powiatowe na te-
renie gminy wymagają napraw i 
remontów. 

Poza dużymi inwestycja-
mi drogowymi systematycznie 

prowadzone są remonty na-
wierzchni dróg i chodników, 
miejsc postojowych, parkingów 
(7 nowych miejsc postojowych 
przy ul. Południowej w Glinojec-
ku) oraz oświetlenia. 

Ok. 40% budżetu gminy 
przeznaczane jest corocznie na 
oświatę. Jest to inwestycja w 
przyszłość naszych dzieci. Dla 
poprawy jakości nauki i rozwo-
ju szkolnictwa, gmina w 2018 
roku przystąpiła do trzech pro-
jektów: w ramach rządowego 
programu rozwijania szkolnej 
infrastruktury oraz kompetencji 
uczniów i nauczycieli w zakre-
sie technologii informacyjno-
-komunikacyjnych – „Aktywna 
tablica”, projektu partnerskiego 
„Misja: programowanie – pod-
region ciechanowski”; projek-
tu pn. „Rozwój kompetencji 
kluczowych uczniów ze Szkół 
Podstawowych z terenu Gminy 
Glinojeck” w ramach Regional-
nego Programu Operacyjnego 
Województwa Mazowieckiego 
2014-2020, Oś priorytetowa X 
„Edukacja dla rozwoju regio-
nu”, Działanie 10.1 „Kształce-
nie i rozwój dzieci i młodzieży”, 
Poddziałanie 10.1.1 „Edukacja 
ogólna (w tym w szkołach za-
wodowych). Dzięki tym projek-
tom do szkół podstawowych 
w gminie Glinojeck zostały za-
kupione odpowiednie pomoce 
dydaktyczne, przeprowadzono 
szkolenia dla nauczycieli oraz 
zorganizowano dodatkowe za-
jęcia dla dzieci. 

W 2018 roku zrealizowano 
kolejne zadania w ramach fun-
duszu sołeckiego, co stanowi 
zachętę dla mieszkańców do 
włączania się w życie gminy i 
tworzenia społeczeństwa oby-
watelskiego. Krok po kroku za-
gospodarowywane są miejsca, 
które wcześniej były zaniedby-
wane lub po prostu nie były 
dostatecznie wykorzystywane. 
Dzięki temu w wioskach po-
wstają place zabaw, miejsca do 
ćwiczeń na świeżym powietrzu, 
miejsca spotkań dla mieszkań-
ców, nowe punkty świetlne oraz 

przeprowadzane są remonty 
dróg itp. Zorganizowano wiele 
różnorodnych wydarzeń, aby 
na miejscu zapewnić mieszkań-
com szeroką ofertę kulturalną, 
skierowaną do zróżnicowanych 
grup odbiorców. 

Prócz imprez sportowych w 
hali sportowej w Glinojecku, czy 
na stadionie odbywały się rów-
nież imprezy kulturalne,  m.in. 
związane 25. rocznicą praw 
miejskich oraz z okazji 100. 
rocznicy odzyskania przez Pol-
skę niepodległości. 

Na terenie gminy Glinojeck 
dzieje się wiele. Aby być na 
bieżąco, wystarczy odwiedzić 
strony internetowe prowadzone 
przez Urząd Miasta i Gminy Gli-
nojeck www.glinojeck.pl http://
glinojeck.e-biuletyn.pl oraz śle-
dzić profi l na facebooku. Z każ-
dą informacją samorząd stara 
się dotrzeć do mieszkańców za 
pośrednictwem sieci Internet 
oraz tablic ogłoszeń w sołec-
twach i urzędzie. Wydarzenia 
w gminie są opisywane również 
w gazecie samorządowej „Wie-
ści Glinojecka”, wydawanej raz 

na kwartał (obecnie raz na dwa 
miesiące). Roku 2018 nie nale-
ży oceniać wyłącznie przez pry-
zmat wykonanych zadań, ale 
również należy postrzegać jako 
początek kolejnych projektów 
i inwestycji, bowiem wykonano 
w nim nowe plany i koncepcje 
na kolejne lata. 

Wyzwania gminy Glinojeck 
są duże, ponieważ oczekiwania 
mieszkańców są coraz większe. 
W sposób strategiczny i prze-
myślany gmina dąży do ich re-
alizacji, starając się jedocześnie 
pamiętać o utrzymaniu urokli-
wego charakteru gminy.

Na koniec 2018 roku Gmi-
nę Glinojeck zamieszkiwało ok. 
7 842 osób. Największymi pod 
względem liczby mieszkań-
ców miejscowościami w gmi-
nie (poza miastem Glinojeck) 
są: Kondrajec Pański (ok. 369 
osób), Malużyn (ok. 359 osób) 
oraz Ościsłowo (ok. 298 osób). 
W Glinojecku na koniec 2018 
roku mieszkało 3 081osób.

Red.
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Cezary Wasilewski grupa krwi 
A1RH Plus

Jest prezesem Klubu Hono-
rowych Dawców Krwi przy Jed-
nostce Ochotniczej Straży Po-
żarnej w Glinojecku. Wspomina, 
że pierwszą siedzibą klubu była 
Cukrownia Izabelin. W związku 
z tym, że w zakładzie pracowali 
ludzie z różnych miejscowości i 
była duża rotacja pracowników, 
klub został związany z glinojecką 
OSP. Pan Czarek pierwszą porcję 
krwi oddał mając 18 lat, w szkole 
średniej w Toruniu, jeszcze przed 
maturą. Od tego momentu minę-
ły już 32 lata. Ale chęć niesienia 
pomocy innym nie zaniknęła. Jak 
podkreśla – każdy krwiodawca 
czuje co innego i ma różne moty-
wy swojej pasji. Dla niego jest to 
zadowolenie. Ważnym momen-
tem w jego życiu było wsparcie 
dzieci z wypadku i oddanie krwi w 
tzw. systemie „ z łóżka na łóżko”. 
Dzieci przeżyły, co dało ogromną 
satysfakcję, ale jeszcze bardziej 
wzmocniło motywację, aby to ro-
bić. Cezary Wasilewski czasem 
rozmyśla, do kogo trafi  krew, cza-
sem się nad tym nie zastanawia. 
Zdarzyło się, że oddał krew, która 
trafi ła do pacjenta po przeszcze-
pie. Po kilku dniach został we-
zwany do Centrum Krwiodawstwa 
i kompleksowo przebadany (ba-
dania kosztowały ok. 6 tys. zł.).
Już po nich dowiedział się, że 
pacjent który dostał jego krew 
zasłabł i stąd te badania. Po kil-
ku dniach okazało się jednak, że 
biorca po przetoczeniu krwi za-
palił papierosa i dlatego zasłabł. 
Ważną informacją dla honoro-
wych krwiodawców jest to, iż są 
zdrowi (ich krew jest badana min. 
pod względem wirusa HIV, czy 
WZW typu B,C). Marzenie krwio-
dawcy jest jedno – aby honorowi 
dawcy byli lepiej traktowani przez 
służbę zdrowia. Idąc do placówki 
służby zdrowia nie zawsze mogą 
skorzystać z wizyty u lekarza bez 
kolejki, co daje im ustawa. I to jest 
dla nich bardzo przykre. Prezes 
zamierza podjąć ten temat na se-
sji Rady Miejskiej i zwrócić się z 
apelem do dyrektora SP ZZOZ. – 
Takie ludzkie sprawy powinny być 
uregulowane – podkreśla Cezary 
Wasilewski. Proponowaliśmy jako 
klub uzyskanie także darmowych 
parkingów dla krwiodawców w 
Ciechanowie, ale temat nie został 
podjęty. – Na szczęście wjazd na 
teren szpitala jest teraz za darmo, 
bo wcześniej jadąc oddać krew 

płaciliśmy jeszcze za parkingowe 
i dopłacaliśmy do tego interesu – 
wspomina teraz z rozbawieniem. 
Krwiodawca pilnuje nie tylko re-
gularnego oddawania krwi, ale 
bierze też udział w akcjach np. 
„Pomoc dla Patryka”, „Pomoc dla 
Tomaszka” i innych. – Kiedyś o 
23.00 zadzwonił do mnie kolega, 
że rano będzie potrzebna krew 
podczas „cesarki”. Rano pięciu 
z nas zebrało się i pojechaliśmy 
oddać krew – pamięta Cezary 
Wasilewski. Zdradza też, że już w 
sierpniu odda kolejną porcję bez-
cennego leku. Czerwcowa Gala 
100-lecia PCK była niezwykle 
miłą chwilą dla glinojeckich daw-
ców. Były medale złote i brązowe, 
gratulacje, miłe słowa. – To był 
miły moment dla każdego z nas 
– wyznaje. – Teraz pora na naj-
cenniejsze odznaczenie – Krysz-
tałowe Serce i liczę, że nasi klu-
bowicze je otrzymają, bo to jest 
ukoronowanie naszego poświę-
cenia – mówi mi prezes HDK. W 
sierpniu Klub Honorowych Daw-
ców Krwi otrzyma odznaczenie 
przyznane przez Oddział PCK 
w Ciechanowie. Będzie to pod-
czas corocznych zawodów strze-
leckich. Wasilewski cieszy się 
też, że są już następcy. – Mamy 
duże wsparcie w uczniach i pe-
dagogach miejscowego Liceum 
w Glinojecku. Uczniowie garną 
się do krwiodawstwa, to nas cie-
szy i napawa dumą. Mój syn jest 
już krwiodawcą – zdradza nam z 
wielką dumą zasłużony dawca. 

Na pytanie czego życzą 
sobie krwiodawcy, odpo-
wiadają zgodnym chórem 
– ZDROWIA” 

Andrzej Purzycki grupa krwi 
A1RH Plus

Pierwszy raz oddał krew sta-
jąc na komisji wojskowej. Wtedy 
rozpoczęła się fascynacja krwio-
dawstwem. Do tej pory (33 lata) 
oddał 25 litrów. Teraz krew oddaje 
się co dwa miesiąc, kiedyś rza-
dziej. Jeśli tylko zdrowie pozwala, 
jeśli nie dopadnie go jakiś wirus 
Pan Andrzej oddaje krew 2-3 
razy w roku. Ma grupę A1RH+, 
jest to jedna z popularniejszych 
grup krwi. – Nie interesuję się 
kto otrzyma moją krew, wierze 
ze będzie ona wykorzystana- za-
znacza. – Kiedyś zostaliśmy po-
proszeni o przekazanie krwi dla 

rodziny przyjaciela i, myśleliśmy 
że to będzie dla tej osoby, ale tak 
nie jest. Nasza krew uzupełnia 
wtedy zasoby centrum krwiodaw-
stwa – tłumaczy. W glinojeckim 
klubie jest 19 osób, w tym kobie-
ty, wcześniej było blisko 30 osób. 
Dużym wsparciem dla klubu jest 
młodzież z LO w Glinojecku. 
Oczywiście kobiety mogą rzadziej 
oddać krew, ale są chętne i jest 
ich coraz więcej. Andrzej Purzyc-
ki także ubolewa, że nie wszyst-
kie placówki służby zdrowia w 
mniejszych miejscowościach, np. 
przebywając na wczasach nie 
akceptują pierszeństwa przyjmo-
wania honorowych dawców. – To 
jest dla mnie przykre, bo jest to 
jeden z przywilejów, jakie mamy. 
Dla siebie, nawet nie dla rodzi-
ny. Czasem wolę postać w kolej-
ce niż skorzystać z uprawnień, 
uniknąć komentarzy – wyznaje 
z przykrością. Na co dzień, jako 
krwiodawcy nie wystają w kolej-
kach, bo ich zdrowie jest lepsze, 
niż przeciętne. – Miałem sytuację, 
że pokazałem legitymacje, ale 
nie otrzymałem zgody na wejście 
do lekarza bez kolejki – wspomi-
na i zaznacza – to powinno być 
automatyczne, że krwiodawca 
wchodzi do lekarza bez kolejki. I 
choć tych małych problemów nie 
brakuje, to jednak chwil zwątpie-
nia w misję jest niewiele. – Cza-
sem układa się w głowie myśl, 
że przestanę oddawać krew. Ale 
przychodzi ten dzień, że jadę i od-
daje kolejną porcje – mówi z pew-
nością siebie. 

Dariusz Lewandowski grupa 
krwi ORH Plus

Pierwszy raz oddał porcję 
krwi jeszcze w szkole policyjnej 
w Słupsku. Po dłuższej przerwie 
wrócił do krwiodawstwa, gdy 
w rodzinie potrzebna była krew 
i tak jego misja trwa 
do teraz. Samodzielnie 
oddawał krew nawet 
5 razy w roku, ale będąc 
członkiem klubu oddaje 
4 razy w roku, podczas 
akcji organizowanych 
przez klub. Zdarza się, 
że latem wspiera ogła-
szane akcje, bo brakuje 
krwi. Jeśli tylko w tym 
momencie jest zdrowy 
i minął odpowiedni okres 
czasu, zawsze reaguje 
na apel. Siadając na fo-
tel w punkcie krwiodaw-
stwa nie zastanawia się 

na tym, do kogo trafi  krew. – Dla 
mnie jest to nawet obowiązek – 
podkreśla. – Oczywiście musimy 
się przygotować do momentu od-
dania krwi, na kilka dni wcześniej 
stosują dietę, ale nie jest żadne 
obciążenie – opowiada. Dieta jest 
konieczna także po to, aby zrege-
nerować organizm. Po wszystkim 
krwiodawca dostaje 8 czekolad
i 1 baton dla uzupełnienia kalorii. 
Niektórzy zastrzegają, jaki jest cel 
oddania krwi, np. nie chcą, aby 
była przeznaczona tylko na oso-
cze, ale Pan Darek tego nie robi. 
Badania profi laktyczne są dla nie-
go ważne, bo potwierdzają jego 
stan zdrowia. Co drugie oddanie 
krwi mają ją dokładnie przeba-
daną i to jest ważne. Krwiodaw-
ca nie oczekuje zaszczytów i fa-
jerwerków. Czuje się doceniony 
przez Oddział PCK w Ciecha-
nowie. – Pani prezes o nas pa-
mięta – wyznaje z radością. Pan 
Dariusz ubolewa, że nie wszy-
scy pracodawcy zgadzają się na 
dzień wolny w dniu oddawania 
krwi. Znany jest mu przypadek, że 
pracodawca nie był im przychylny 
do momentu, gdy jego syn uległ 
wypadkowi i potrzebna była krew. 
– Od tamtego momentu ten sam 
pracodawca zmienił nastawienie 
i teraz sam organizuje i pilnuje ter-
minów swoich pracowników. Mało 
tego, sam dowozi pracowników 
do punktu krwiodawstwa – opo-
wiada. Na czerwcowej Gali PCK 
otrzymał złoty medal i pomyślał 
sobie – niech inni nam zazdrosz-
czą, bo takich momentów jest nie-
wiele w życiu. Dodaje, iż oprawa 
Gali w Ciechanowie była bardzo 
ładna, a krwiodawcy z glinojec-
kiego klubu byli bardzo wzruszeni 
i czuli się bardzo docenieni. 

Barbara Tokarska-Wójciak

Oddają cząstkę siebie

Honorowi krwiodawcy z gminy Glinojeck

Cezary Wasilewski (oddane 42 litry krwi – Złoty Krzyż Za-
sługi), Dariusz Lewandowski (Złoty Krzyż Zasługi, odda-
ne 32 litry krwi) oraz Andrzej Purzycki (oddane 25 litrów 
krwi – Brązowy Krzyż Zasługi), to bohaterowie z Gminy 
Glinojeck. Oddają to, co jest bezcenne – krew. Wszyscy 
trzej zostali wyróżnieni za wieloletnie krwiodawstwo 
i wspieranie Polskiego Czerwonego Krzyża podczas Gali 
Jubileuszowej PCK, która 6 czerwca br. odbyła się w hali 
sportowej w Ciechanowie. Medal za wspieranie działal-
ności czerwonokrzyskiej odebrał też w imieniu Urzędu 
Miasta i Gminy burmistrz Łukasz Kapczyński. Od lewej: Cezary Wasilewski, Dariusz Lewandowski i Andrzej Purzycki
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Medal dla Urzędu MiG za wspieranie krwio-
dawstwa



6 lipiec – sierpień Wieści Glinojecka

KALENDARZKALENDARZ
IMPREZ IMPREZ 

W GLINOJECKUW GLINOJECKU
WRZESIEŃ 2019

TYM ŻYJE

181
projektów z subregionu ciechanowskiego, 

w tym 36 z powiatu ciechanowskiego otrzyma 
dofi nansowanie z MIAS w 2019 roku

LICZBA 

Inwestycje  

Sołectwa z Gminy Glinojeck otrzymały 
wsparcie finansowe

Samorząd Województwa Mazowieckiego postanowił wesprzeć tym razem najmniejsze 
jednostki administracyjne, czyli sołectwa. W tym celu uruchomił Mazowiecki Instrument 
Aktywizacji Sołectw, jako wzmocnienie dla lokalnych społeczności. Powstaną nowe bo-
iska, parki, place zabaw, wyremontowane świetlice, czy też miejsca, w których mieszkań-
cy będą mogli spotkać się i zintegrować. Z gminy Glinojeck takie wsparcie otrzymało aż 
5 sołectw. Umowy o udzieleniu dotacji na zadania z Mazowieckiego Instrumentu Akty-
wizacji Sołectw zostały podpisane 18 lipca 2019 r. w budynku Starostwa Powiatowego 
w Ciechanowie. 

Zadanie na „piątkę”
Gmina Glinojeck złożyła 5 wniosków na 5 różnych zadań dla 5 sołectw. Wszystkie wnio-

ski zostały rozpatrzone pozytywnie i tym samym sołectwa: Faustynowo, Kondrajec Szlachecki, 
Rumoka, Wkra i Wola Młocka będą mogły jeszcze w tym roku wykorzystać przyznaną dotację. 
Warto również zwrócić uwagę, że każde sołectwo otrzyma 10 tys. zł czyli maksymalną kwotę 
dofi nansowania.

– Już po raz drugi uruchomiliśmy program aktywizacji naszych mazowieckich sołectw. Gminy 
mogły ubiegać się o wsparcie na realizację zadań istotnych dla ich mieszkańców. Dzięki pienią-
dzom z województwa powstaną nowe place zabaw, siłownie plenerowe czy zmodernizowane 
zostaną świetlice wiejskie. Zdajemy sobie sprawę jak ważne dla mieszkańców naszego regionu 
są te drobne inwestycje, dlatego w tym roku wsparcie otrzymało aż 1178 sołectw – powiedział 
wicemarszałek Wiesław Roboszuk podczas wspólnej konferencji.

CO ZOSTANIE ZREALIZOWANE W GMINIE GLINOJECK?
„Budowa placu zabaw na gruncie gminnym – kontynuacja w miejscowości 

Faustynowo”; 10 tys. zł.:
– wykonanie nawierzchni z piasku, 
– montaż urządzeń: ważka na sprężynie, piaskownica, 4 misie z przykryciem, ważka na 

podstawie metalowej, huśtawka podwójna metalowa, konik,
– montaż tablicy informacyjnej,
– wykonanie ogrodzenia panelowego.

 
„Kontynuacja budowy świetlicy wiejskiej w miejscowości Kondrajec Szlachecki”;

10 tys. zł:
– wykonanie instalacji elektrycznej wewnętrznej, w tym: tablic rozdzielczych, 

przewodów  elektroenergetycznych, osprzętu instalacyjnego, instalacji połączeń 
wyrównawczych, instalacji odgromowej, pomiarów i prób montażowych,

– wykonanie wewnętrznej instalacji kanalizacyjnej,
– wykonanie tynków wewnątrz budynku świetlicy.

„Urządzenie i zagospodarowanie działki gminnej (ogrodzenie, urządzenie placu zabaw, 
siłowni zewnętrznej i boiska) – kontynuacja w miejscowości Rumoka”; 10 tys. zł:
– wykonanie nawierzchni z piasku,
– montaż urządzeń: zjeżdżalnia wolnostojąca, podwójna metalowa huśtawka, zawieszenie 

z siedziskiem huśtawkowym, zawieszenie z siedziskiem huśtawkowym typu koszyk, 
steper – pylon – wioślarz.

„Remont kładki wiejskiej w miejscowości Wkra”; 10 tys. zł:
– rozbiórka istniejącego pokładu drewnianego,
– ponowny montaż pokładu z drewna.

 
„Zagospodarowanie terenu przy Szkole Podstawowej – budowa placu zabaw 
     w miejscowości Wola Młocka”; 10 tys. zł:

– roboty ziemne,
– wykonanie nawierzchni z piasku pod urządzenia zabawowe,
– montaż urządzeń: huśtawka bocianie gniazdo, wieża zabawowa, bujak podwójny.

BTW

8 WRZEŚNIA 

 Ciechanów,

 błonia zamkowe

** DOŻYNKI 
WOJEWÓDZTWA 
MAZOWIECKIEGO 

 – udział delegacji 
miasta i gminy 
Glinojeck

18 WRZEŚNIA

** Przedstawienie 
teatralne „Księżniczka 
i Herbatnik” w 
wykonaniu grupy 
teatralnej Maska

20 WRZEŚNIA

** III Przegląd Twórczości 
Artystycznej Klubów 
Seniora i Kół 
Gospodyń Wiejskich

21 WRZEŚNIA 

** Gminne zawody 
pożarnicze

 (stadion miejski)

24 WRZEŚNIA

** Objazdowe 
 Kino Visa
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SAMORZĄD KALENDARZKALENDARZ
IMPREZ IMPREZ 

W GLINOJECKUW GLINOJECKU
PAŹDZIERNIK 2019Gmina Glinojeck inwestuje w oświatę

Oświata

Początek remontu stołówki w SP w Glinojecku                                             Foto: SP w Glinojecku

4 PAŹDZIERNIKA

** „Operetka wczoraj 
 i dziś” 

– widowisko teatralne 
w wykonaniu Teatru 
Muzycznego Iwia

6 PAŹDZIERNIKA

** Bieg o Puchar
 burmistrza Glinojecka 

Grand Prix Ziemi 
Ciechanowskiej

– rywalizacja na 
dystansach 

 5 i 10 km (dla osób 
które ukończyły 

 16 rok życia)
– biegi towarzyszące
 dla dzieci i młodzieży
– bieg malucha – 100 m

19 PAŹDZIERNIKA

** Gminny Dzień Seniora

Wakacje, to czas szkolnych remontów. Puste w okresie wakacyjnym obiekty, po-
zwalają na wykonanie niezbędnych drobnych napraw, ale i planowanych większych 
remontów. Takie zadania realizowane są obecnie w szkołach podstawowych prowa-
dzonych przez samorząd miasta i gminy Glinojeck. Zakres prac obejmuje remont 
stołówki w SP w Glinojecku oraz łazienek w szkołach podstawowych w Ościsłowie 
i Woli Młockiej. Po ich zakończeniu dzieci, młodzież i kadra szkół będą mogli korzy-
stać z nowych i nowoczesnych pomieszczeń.

Posiłki w super stołówce
W Szkole Podstawowej w Glinojecku, 26 lipca br. rozpoczęły się prace remontowe mające na 

celu poprawienie standardu stołówki szkolnej.  Najpierw wykonane zostaną prace remontowo- bu-
dowlane (położenie glazury i terakoty, prace związane z siecią wodociągową, kanalizacyjną oraz 
energetyczną), a następnie jedna z sal lekcyjnych nr. 31 zostanie dodatkowo przekształcona w ja-
dalnię, co poprawi komfort spożywanych posiłków przez dzieci i młodzież. Zakupione zostaną stoły 
i krzesła oraz nowa dodatkowa zastawa kuchenna. Warto podkreślić, że szkoła ma własną  kuchnię 
i jadalnię, z której przez cały rok szkolny mogą korzystać uczniowie. Jak podkreślił Leszek Kaliński 
wicedyrektor Szkoły Podstawowej w Glinojecku, po remoncie szkoła będzie mogła wydawać ponad 
500 posiłków dziennie. 

Prace wykonuje fi rma W&K SPECTRUM Spółka z Ograniczoną Odpowiedzialnością z Regimi-
na, a zakończą się one do 23 sierpnia 2019 r.  

Dotacja rządowa
Burmistrz miasta i gminy Glinojeck Łukasz Kapczyński podkreśla, że doposażenie stołówki w 

Glinojecku otrzymało wsparcie fi nansowe z Ministerstwa Edukacji Narodowej, o co zabiegał samo-
rząd miasta i gminy. 

Jest to 80 tys. zł z rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu". Gmina Glinojeck z budżetu 
wyasygnowała na ten cel 20 tys. zł. Cały remont będzie kosztował 100 tys. zł.  To, co zainwestujemy 
w poprawę infrastruktury będzie służyło naszym mieszkańcom – dodaje burmistrz.

Łazienki są ważne
W lipcu rozpoczęła się też przebudowa trzech łazienek w Szkole Podstawowej w Ościsłowie oraz 

inne prace remontowe wokół nich. Zakończą się w połowie sierpnia i jak podaje dyrektor szkoły Anna 
Sylwia Radziejewicz – diametralnie zmienią warunki sanitarne w placówce. –  Nowoczesne, piękne 
łazienki, 1 września będą dużym i miłym zaskoczeniem dla dzieci i rodziców – dodaje dyrektor. 
Wszystkie prace w tej szkole wykonuje fi rma GAWAX ze Strzegowa, a ich koszt  to blisko 120 tys. zł. 

Nowe także w Woli Młockiej
Ta sama fi rma GAWAX wykona remont łazienki w Szkole Podstawowej w Woli Młockiej. Prze-

budowa sanitariatów potrwa do połowy sierpnia i będzie kosztowała nieco ponad 80 tys. zł. Jak 
powiedziała nam dyrektor szkoły Małgorzata Sobolewska prace rozpoczną się niebawem i dodała, 
że wszyscy czekają na nowe łazienki.

Barbara Tokarska-Wójciak
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W trosce o zdrowie dzieci 

8 oczyszczaczy powietrza trafi do Miejsko-Gminnego 8 oczyszczaczy powietrza trafi do Miejsko-Gminnego 
Przedszkola w GlinojeckuPrzedszkola w Glinojecku

Badania laboratoryjne wykazały, że z 14 pa-
dłych dzików odnalezionych 1 sierpnia br. przez 
myśliwych i żołnierzy (przeszukujących pola wo-
kół Rutek w gminie wiejskiej Ciechanów), aż 12 
z nich było zarażonych wirusem ASF.

Z związku z wydarzeniami, wojewoda mazo-
wiecki wydał rozporządzenie w sprawie zwalcza-
nia afrykańskiego pomoru świń. Dotyczy ono te-
renów powiatów ciechanowskiego i mławskiego. 
Wojewoda wyznaczył obszar zapowietrzony 
na terenie miejscowości Kanigówek, Rutki 
Głowice, Rutki Borki, Rykaczewo, Ujazdówek 
i Ujazdowo oraz wspomniane wyżej Gumo-
wo. Natomiast teren zagrożony wystąpieniem 
afrykańskiego pomoru świń objęło miasto 
Ciechanów a także poszczególne miejsco-
wości z gmin: Ciechanów, Ojrzeń, Glinojeck, 

Regimin oraz gminy Strzegowo w powiecie 
mławskim.

Na terenach tych zakazany został m.in. trans-
port trzody chlewnej poza gospodarstwa bez zgo-
dy właściwego powiatowego lekarza weterynarii, 
transportu świń po drogach publicznych i drogach 
wewnętrznych (z wyłączeniem dróg wewnętrz-
nych w gospodarstwach) – z wyjątkiem przewo-
zu świń do rzeźni również za zgodą właściwego 
powiatowego lekarza weterynarii. Nie można też 
organizować targów, pokazów czy konkursów 
zwierząt, Obostrzenia obejmą też myśliwych, po-
nieważ zakazane są odłowy zwierząt.

Drogi zostały oznaczone odpowiednimi tabli-
cami informacyjnymi. Podczas sesji Rady Miej-
skiej w Glinojecku 8 sierpnia br., Mariusz Dobosz 
– Powiatowy Lekarz Weterynarii informował

o zagrożeniu ASF w powiecie ciechanowskim 
i odpowiadał na pytania związane z tą chorobą 
oraz podziękował strażakom z OSP za udział 
w zwalczaniu choroby.

ASF nie stwarza zagrożenia dla ludzi, 
jednak jest bardzo groźne dla świń, dzików 
i świniodzików. Powiatowy Lekarz Wetery-
narii apeluje do rolników z powiatu ciecha-
nowskiego o stosowanie się do programu 
bioasekuracji, mającego na celu zapobiega-
nie szerzeniu się ASF. Mieszkańcy, którzy na-
tkną się na zwłoki dzika lub świni proszeni są 
o poinformowanie o tym Powiatowego In-
spektoratu Weterynarii w Ciechanowie pod 
nr tel. 23 672-46-40.

BTW

Gmina Glinojeck, na zakup urządzeń służących do filtrowania powietrza otrzymała wsparcie ze środków 
Województwa Mazowieckiego w ramach „Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Ochrony Powietrza 
MAZOWSZE 2019”. Jest to pilotażowy program samorządu województwa, którego celem jest polepszenie 
jakości powietrza na Mazowszu. Z terenu powiatu ciechanowskiego wsparcie trafiło tylko do Gminy Glinojeck.

Zakupione oczyszczacze oraz dodatkowe 
filtry będą w stanie usunąć 99,97% zanie-
czyszczeń. Likwidują zarówno drobne cząstki, 
jak zarodniki pleśni, pyłki, roztocza, większość 
mikroorganizmów zawartych w powietrzu, 
alergeny, bakterie, jak również sierść zwierząt 
domowych, chemiczne opary czy uciążliwe 
zapachy.

Urządzenia znajdą się we wszystkich sa-
lach edukacyjnych, w których będą przebywa-
ły dzieci. Realizacja zadania nastąpi jeszcze 
w 2019 roku.

Już po raz kolejny pomagamy lokalnym 
samorządom w realizacji ważnych dla miesz-
kańców inwestycji, (…) Dzięki tym programom 
pomocowym sprawiamy, że nasze wojewódz-

two rozwija się równomiernie – podkreśla mar-
szałek Adam Struzik

W br. W ramach „Mazowieckiego Instrumen-
tu Wsparcia Ochrony Powietrza MAZOWSZE 
2019” wsparcie otrzymało 110 projektów. Na ich 
realizację z budżetu Mazowsza przeznaczonych 
zostanie aż 4,8 mln zł. 

Tomasz Lewandowski

Susza uderza Susza uderza 
w rolnikóww rolników

ASF w powiecie ciechanowskim.ASF w powiecie ciechanowskim.
Gmina Glinojeck została objęta zakazamiGmina Glinojeck została objęta zakazami
Dzik odstrzelony 4 lipca br. w okolicach miejscowości Rutki-Głowice gmina Ciechanów, to pierwszy stwierdzony przypadek 
wystąpienia afrykańskiego pomoru świń na terenie powiatu ciechanowskiego. Tydzień później w miejscowości Rutki-Marsze-
wice gmina Ciechanów, znaleziono kolejnego padłego dzika – samicę. W tym przypadku także potwierdziła się choroba.
Od tego momentu na terenie powiatu wykryto już kilkanaście padłych dzików. Największe ognisko ASF odkryto w Gumowie 
gm. Ciechanów, gdzie odnotowano chorobę afrykańskiego pomoru świń w stadzie liczącym ponad 1300 zwierząt. 
Przeprowadzona została likwidacja stada. Łącznie, w dwóch sąsiadujących gospodarstwach wzbito 1 500 świń.

Foto: pixabay.com

170 wniosków o oszacowanie szkód 
w gospodarstwach rolnych i działach 
specjalnych w produkcji rolnej na tere-
nie miasta i gminy Glinojeck tutaj jakiś 
znaczek suszy złożyli rolnicy w związ-
ku z suszą, która dotknęła gospodar-
stwa w 2019 roku. Termin składania 
podań minął 23 sierpnia br. 

Burmistrz miasta i gminy Glinojeck Łukasz 
Kapczyński  powołał już Komisję składającą 
się  z trzech osób, w tym przedstawiciela glino-
jeckiego samorządu, Mazowieckiego Ośrodka 
Doradztwa Rolniczego  oraz przedstawiciela 
Mazowieckiej Izby Rolniczej w Ciechanowie. 
Komisja pracuje bez wynagrodzenia.

Rolnicy z Mazowsza alarmują, że ogromne 
straty widoczne są w sadach. Ucierpiały też 
jabłka i wiśnie. Słabo zapowiadają się również 
zbiory rzepaku. Jak podkreślają rolnicy, re-
kompensaty nie są w stanie pokryć takiej skali 
kataklizmu, ale w pewnej części wynagrodzą 
braki w zbiorach.

Na podstawie www.agrofakt.pl Red.

Redaguje Wojciech Bruździński

Spotkania motocyklowe 
podczas Dni Glinojecka 2019 

 

UMiG w Glinojecku

Podczas plenerowej imprezy, która odbyła się 
22 czerwca br., na miejsko-gminnym stadionie

mogliśmy podziwiać motocyklistów. Byli to uczestnicy 
VI Spotkań Motocyklowych. Na stalowych rumakach

 przyjechało blisko 200 osób.
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Festyn profi laktyczny w ramach akcji „Stop przemocy” 

To hasło, które przyświeca-
ło festynowi rodzinnemu pn. 
„Stop przemocy – profi laktyka 
to dobra praktyka”, który odbył 
się 28 czerwca br. w Glinojec-
ku. Jego organizatorem był 
Miejsko-Gminny Ośrodek Po-
mocy Społecznej.

Otwierając imprezę, Teresa 
Sosińska – kierownik Miejsko-
-Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Glinojecku podkre-
śliła, że warto znaleźć czas na 
wspólne spędzanie czasu i wspól-
ny odpoczynek. Łukasz Kapczyń-
ski burmistrz miasta i gminy Gli-
nojeck podkreślił natomiast, jak 
ważną problematykę porusza zor-
ganizowana impreza.

Przemoc domowa jest bardzo 
ważnym i trudnym zjawiskiem 
społecznym, którym zagrożona 
jest każda rodzina bez względu 

na status społeczny, rodzinny czy 
majątkowy. Właśnie dlatego Miej-
sko-Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Glinojecku zainicjo-
wał szereg działań, których celem 
jest podniesienie świadomości 
społecznej na temat zjawiska 
przemocy w rodzinie. 

 
Dofi nansowanie na zada-

nie MGOPS pozyskał z Mini-
sterstwa Rodziny Pracy i Poli-
tyki Społecznej, w ramach Pro-
gramu Osłonowego „Wspie-
ranie Jednostek Samorządu 
Terytorialnego w Tworzeniu 
Systemu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie”. Gmina 
Glinojeck jest jednym z dwóch 
podmiotów w województwie 
mazowieckim, w tym jedyną 
gminą, która otrzymała takie 
wsparcie. 

Podczas festynu nie brako-
wało dobrej zabawy. Odbywały 
się konkursy z nagrodami, gry ro-
dzinne i pokazy. Były dmuchań-
ce, animacje, fotobudka i grillo-
wanie. Ważnym momentem było 
wręczenie nagród za udział w 
konkursie plastycznym pt: „Stop 
przemocy – profi laktyka to dobra 
praktyka”. Zdobyte nagrody spra-
wiły dzieciom wiele radości. 

Tego dnia MGOPS przygoto-
wał stoiska informacyjne, na któ-
rych można było uzyskać ulotki i 
gadżety związane z profi laktyką 
przemocy w rodzinie, obejrzeć 
wystawę prac plastycznych, 
spotkać się z  Policją, wykonać 
badania profi laktyczne. Festyn 
uświetnił także występ lokalnych 
artystów Ewy i Andrzeja. 

Duży udział w organizacji 
imprezy miały: Miejsko-Gmin-
ny Ośrodek Kultury, Ochotnicza 

Straż Pożarna w Glinojecku, 
Grupa Motocyklowa Freewind 
i kierowcy samochodów biorą-
cych udział w Wrak Race. Po raz 
pierwszy na terenie Glinojecka 
zaprezentowała się Jednostka 
Strzelecka 1863 Unieck – strzel-
cy wykonali m.in. musztrę parad-
ną oraz taniec „Belgijka”. 

Festyn rodzinny to jeden z 
wielu działań, które organi-
zujemy w ramach projektu 
„Stop przemocy – profi lak-
tyka to dobra praktyka”. 
W planach są jeszcze inne 
przedsięwzięcia, które wpi-
sują się w ideę przeciwdzia-
łania przemocy w rodzinie 
– podkreśla Teresa Sosińska 
– kierownik MGOPS.

BTW

To hasło które przyświeca na status społeczny rodz

W rodzinie i jedności siłaW rodzinie i jedności siła

Impreza obfi towała w wiele konkursów, w których brały udział całe rodziny
Foto: Tomasz Lewandowski

W poniedziałek 10 czerwca br., w Rumoce gm. Glinojeck 
odbyła się uroczystość, podczas której swoje 103. urodziny 
świętowała najstarsza mieszkanka Gminy Glinojeck – 
Pani Helena Lewandowska. Z bukietem kwiatów, listem 
gratulacyjnym i prezentem jubilatkę odwiedził burmistrz 
miasta i gminy Łukasz Kapczyński oraz kierownik Urzędu 
Stanu Cywilnego w Glinojecku Danuta Wojkowska. 

Burmistrz miasta i gminy Glinojeck złożył na ręce ob-
chodzącej 103. urodziny życzenia, kwiaty oraz drobny 
upominek: (…) składam serdeczne gratulacje, z okazji tak 
zacnego jubileuszu. Życzę wszelkiej życiowej pomyślno-
ści, niech każda chwila będzie dla Pani źródłem szczęścia 
i upływa w spokoju i zdrowiu. Tak długie życie to czas, 
który dla większości z nas zwłaszcza na początku życio-
wej drogi wydaje się nie do osiągnięcia, to czas w którym 
zebrać można mnóstwo doświadczeń i mądrości, prze-
żyć wspaniale chwile szczęścia i niezmierzonej radości   
–  powiedział burmistrz do Pani Heleny

„Nasz złoty proboszcz”

Najstarsza mieszkanka gminy Glinojeck 
obchodziła 103 urodziny 

200 lat dla Pani Heleny 

Pani Helena cieszy się do-
brym zdrowiem. Jest osobą 
pogodną i miłą. –- Bardzo się 
cieszę, że przyjechaliście. Nie 
mogłam się doczekać. Bardzo 
wam za to dziękuję – stwierdziła 
Pani Helena na widok gości. Byli 
wśród nich także przedstawiciel 
samorządu powiatowego, KRUS 
oraz sołectwa Rumoka.

Po przyjęciu wielu życzeń 
i bukietów kwiatów, przy kawie 
i ciasteczku Jubilatka raźnie roz-
mawiała z przybyłymi gośćmi, 
ciesząc się z wydarzenia. 

Helena Lewandowska z domu 
Rutkowska urodziła się w 1916 
roku w Rumoce i tam mieszka 
do chwili obecnej. Jej rodzice 
(Franciszek Rutkowski i Rozalia 
z Sobieskich) prowadzili gospo-
darstwo  rolne. Mieli cztery cór-

ki. W 1937 roku wyszła za mąż 
za Bronisława Lewandowskie-
go, z którym przeżyła pół wieku 
(mąż zmarł w latach 90-tych). 
Małżonkowie wychowali troje 
dzieci, dwie córki i syna. Senior-
ka doczekała się 9 wnucząt, 21 
prawnucząt i 12 praprawnucząt. 
Mieszka w domu rodzinnym ra-
zem z córką Ireną i jej rodziną. 
Nadal jest samodzielna, tylko 
przy niektórych czynnościach po-
magają jej bliscy. – Babcia czyta 
i pisze, a i pamięć jej nadal do-
pisuje – zdradzają bliscy. Sama 
życzy sobie zdrowia, oby go nie 
zabrakło – mówi. 

Podczas uroczystości panią 
Helenę odwiedził także wicesta-
rosta Stanisław Kęsik, Andrzej 
Berent – kierownik Placówki Te-
renowej Kasy Rolniczego Ubez-

Specjalne życzenia Szanownej Jubilatce złożył burmistrz Ł. Kapczyński.                             
Foto: Tomasz Lewandowski

pieczenia Społecznego w Cie-
chanowie i sołtys wsi Rumoka 
Leszek Matusiak.

Oczywiście, wszyscy goście 
życzyli pani Helenie kolejnych 
stu lat w zdrowiu i dobrym samo-

poczuciu. Rodzina zamówiła też 
mszę św. w kościele parafi alnym 
w Sulerzyżu w intencji zdrowia 
dla jubilatki.

BTW
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1 sierpnia, w piątkowe popo-
łudnie, odbyły się obchody 75. 
rocznicy wybuchu Powstania 
Warszawskiego, jakże ważnej 
daty dla nas. Oddaliśmy hołd tym, 
którzy walczyli o wolność Stoli-
cy i Ojczyzny. W przedstawienie 
wspomnień osób, które przeży-
ły powstanie, zaangażowali się: 
Zofi a Kamińska – radna kaden-
cji 2014/2018,  Jan Gadomski 
– strażak, wieloletni Prezes OSP 
w Glinojecku i pracownicy biblio-
teki. Artur Wiśniewski – lokalny 
działacz kulturalny, autor aplika-
cji „Miejscowy Patriota” wygłosił 
komentarz odnośnie powstania, 
przybliżając nam jakże bolesną 
historię mieszkańców ówczesnej 
Warszawy oraz traumatyczne losy 
miasta. 

Następnie odbył się wzrusza-
jący mini koncert piosenki pa-
triotycznej w wykonaniu duetu: 
Ewy Mieszkowskiej i Andrzeja 
Ładowskiego – glinojeckich so-
listów i instrumentalistów, prze-
platany wierszami recytowanymi 
przez harcerzy. To wyjątkowe, 

historyczne wydarzenie uczciło z 
nami wielu Glinojecczan: przed-
stawiciele władz gminy, harcerze, 
strażacy i mieszkańcy. W drugiej 
części spotkania został wyświe-
tlony fi lm „Miasto 44”.

Dziękujemy Państwu, że by-
liście z nami, że nie zawiódł pa-
triotyczny duch wolnej Polski! 
Podsumuję słowami Pana A. Wiś-

niewskiego „Cześć i Chwała Bo-
haterom!"

Drugi sierpniowy dzień po-
święcony był przede wszystkim 
najmłodszym. W ramach akcji 
– Całe Miasto Czyta Dzieciom – 
Poczytajki, dzieci miały okazję w 
plenerze wysłuchać opowieści 
pt. „Gdy Pola się zgubi” Gabrieli 
Rzepeckiej-Weib. Swojego głosu 

użyczyli zaproszeni goście: Ze-
nona Babicz – sekretarz gminy, 
Marta Perczyńska – nauczyciel-
ka wychowania przedszkolnego 
w Ościsłowie oraz pracownicy 
biblioteki: Urszula Wróblewska – 
kierownik MGBP i Patrycja Kru-
szewska – bibliotekarz. Liczna 
grupa małych słuchaczy wraz z 
rodzicami i opiekunami tworzyła 
wyjątkową atmosferę imprezy. 
Moc atrakcji dopełniły wspólne 
zabawy. W ten sposób poznane 
zasady dla zagubialskich na przy-
kładzie głównej bohaterki, mamy 
nadzieję, że pozwolą dzieciom 
czuć się bezpiecznie w każdej 
trudnej sytuacji i szybko się od-
naleźć.

Kolejne wydarzenia organizo-
wane przez MGBP odbędą się już 
jesienią! Zapraszamy wszystkich 
do udziału i śledzenia informacji 
na stronie internetowej biblioteki 
www.mgbpglinojeck.pl bądź na 
naszym profi lu facebookowym.

Urszula Wróblewska 
kierownik MGBP w Glinojecku

Ciechanowskie obchody roz-
poczęły się złożeniem wieńców 
pod Krzyżem Katyńskim w Cie-
chanowie. Następnie, w intencji 
policjantów odprawiona została 
msza święta w kościele, w pa-
rafi i św. Tekli. Część ofi cjalną 
uroczystości gościła Państwowa 
Wyższa Szkoła Zawodowa przy 
ul. Wojska Polskiego. Hymn pań-

stwowy wykonała 
Orkiestra Dęta 
Ochotniczej Stra-
ży Pożarnej w Cie-
chanowie. 

Tego dnia, Ko-
mendant Główny 
oraz Komendant 
Wojewódzki Poli-
cji zs. w Radomiu 
otrzymali wyróż-
nienia, przyznane 
przez KPP w Cie-
chanowie, wręczo-
no też medal „Za 
zasługi dla Ciecha-

nowa” oraz awanse na wyższe 
stopnie policyjne. Doceniono rów-
nież pracowników i policjantów 
ciechanowskiej komendy, którzy 
otrzymali nagrody rzeczowe ufun-
dowane przez władze samorzą-
dowe.

Komendant Główny Policji  
przyznał nagrody dla 11 funk-

cjonariuszy Komendy Powiato-
wej Policji w Ciechanowie. Ko-
mendant Wojewódzki Policji 
z siedzibą w Radomiu wyróżnił 
2 pracowników komendy, na-
tomiast Komendant Powiatowy 
Policji w Ciechanowie wyróżnił 
16 pracowników. Poseł na Sejm 
Rzeczypospolitej Polskiej Pani 
Anna Cicholska, ufundowała 
nagrody dla  2 funk-
cjonariuszy. Kolejnych 
16 pracowników na-
grodzili: burmistrz mia-
sta i gminy Glinojeck 
Łukasz Kapczyńki, 
starosta ciechanowski 
Joanna Potocka-Rak, 
prezydent miasta Cie-
chanów Krzysztof Ko-
siński oraz wójt gmi-
ny Ciechanów Marek 
Kiwit. 

Komendant Powia-
towy Policji w Ciecha-

nowie insp. Grzegorz Grabowski, 
z okazji jubileuszu podziękował 
przedstawicielom władz rządo-
wych i samorządowych, służb, 
inspekcji, straży oraz instytucji za 
wsparcie działalności ciechanow-
skiej Policji oraz za współpracę na 
rzecz poprawy bezpieczeństwa.

Miasto i Gmina Glinojeck wyróżnione z okazji 100-lecia PolicjiMiasto i Gmina Glinojeck wyróżnione z okazji 100-lecia Policji

Nagrody od samorządu miasta Glinojeck odebrali aspi-
ranci sztabowi: Mariusz Żukowski, Jarosław Ciachowski 
i Rafał Dudziński z posterunku w Glinojecku.

Foto: dzięki uprzejmości Ciechanowinaczej.pl

Medal wręczany w Ciechanowie z okazji 100-lecia 
Policji Państwowej. 

Foto: dzięki uprzejmości Ciech24.pl

Wakacje z Biblioteką PublicznąWakacje z Biblioteką Publiczną
Na początku sierpnia pracownicy Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Glinojecku, przygotowali 
drugą edycję wakacyjnych wydarzeń kulturalnych dla dzieci, młodzieży i dorosłych pod hasłem „Wakacje 
z Biblioteką Publiczną”.

Obchody rocznicy wybuchu Powstania Warszawskiego w M-GBP w Glinojecku.  
Gościem spotkania był Artur Wiśniewski

Strażacy uratowali psa, … i wrócił do rodzinyStrażacy uratowali psa, … i wrócił do rodziny
Blisko godzinę trwała akcja ratownicza 

psa, uwięzionego na wysepce na rzece Wkrze 
w miejscowości Wkra. Zwierzę zauważono 
8 sierpnia br., możliwe, że przebywał tam aż kil-
ka dni. Sto metrów od tamy pies wydostał się z 
wody na wyspę i nie mając siły na dalsze pływa-
nie czekał na wysepce. W akcji ratowniczej brało 
udział 8 strażaków z OSP w Glinojecku (2 wozy 
strażackie) oraz samochód z łodzią z Komendy 
Powiatowej PSP w Ciechanowie. Po odpoczynku 
w Urzędzie Miasta i Gminy w Glinojecku, osuszo-

ny zwierzak został przekazany do schroniska dla 
zwierząt w Radysach.

Kika dni później okazało się, że „staru-
szek” (pies ma 17 lat, jest niestety prawie 
głuchy i nie widzi na oczy) prawdopodobnie 
uciekł  z posesji podczas burzy. O uratowaniu 
podopiecznego dowiedzieli się jego właściciele, 
którzy skontaktowali się z urzędem i zabrali go do 
domu całego i zdrowego.

BTW

BTW

Uratowany pies został przewieziony
do schroniska dla zwierząt w Radysach
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Nowy sezon 2019/2020, glinojecki Kryształ 
rozpoczął dobrze. Pierwsze spotkanie u siebie 
wygrał z Iskrą Krasne 6:2 (bramki: Szymon 
Zawadzki, Paweł Lubasiński, Sebastian Lubiń-
ski, Sebastian Czajkowski). Podczas drugiej 
kolejki, na wyjeździe z Soną Nowym Miastem 
zremisował 1:1 (bramka: Bartłomiej Derbin), 
a 21 sierpnia br. w Pucharze Polski wygrał z 
Opią Opinogóra 11:1!

Drużyna seniorów prowadzona przez Wło-
dzimierza Kownackiego liczy obecnie 21 za-
wodników, głównie z gminy i miasta Glinojeck. 
Przed sezonem z zespołu odeszli: Dariusz 
Przebierała (MKS Ciechanów), Patryk  Lubań-
ski (GKS Strzegowo) i Patryk Piasecki (MKS 
Przasnysz – wypożyczenie). Do Kryształu do-
łączył Kamil Boniewski (PAF Płońsk).

Coraz lepiej zapowiadają się dwie drużyny 
Juniorów. Ich trenerem jest Paweł Goszczyc-
ki (5 miejsce). Natomiast trenerem Młodzików 
jest również zawodnik  Kryształu Sebastian 
Lubiński (7 miejsce). Trenerem dwóch drużyn 
przedszkolaków jest natomiast zawodnik Ka-
mil Boniewski, prowadzący nowe roczniki – 
przedszkole piłkarskie. 

„Zawodnicy,  trenerzy i działacze klubu „Zawodnicy,  trenerzy i działacze klubu 
serdecznie zapraszają wszystkich chętnych serdecznie zapraszają wszystkich chętnych 
do trenowania w Krysztale Glinojeck, zarówno do trenowania w Krysztale Glinojeck, zarówno 
dzieci, młodzież, jak i dorosłych. To świetna dzieci, młodzież, jak i dorosłych. To świetna 
forma spędzania czasu wolnego oraz rywali-forma spędzania czasu wolnego oraz rywali-
zacji na boisku”zacji na boisku”

Przed czterema laty pre-
zesem klubu został Dariusz 
Sitek. Wtedy drużyna skła-
dała się z drużyny seniorów 
i juniorów.  – Teraz widać, 
że się rozwijamy i obecnie 
klub składa się  z drużyny 
seniorów oraz 5 drużyn mło-
dzieżowych. Zatrudniamy 5 
trenerów – podkreśla prezes 
Sitek. 

W lipcu odbyło się walne 
zebranie klubu, gdzie abso-
lutorium uzyskał zarząd klu-
bu (Dariusz Sitek – prezes, 
Marcin Łukasiewicz – wi-
ceprezes, Robert Staliński 
– kierownik drużyny,  Jacek 
Orzechowski – skarbnik

Adam Nowakowski – członek zarządu), 
a prezesem został ponownie wybrany Dariusz 
Sitek. 

BTW

Kram z Kulturą Kram z Kulturą  
odwiedził mieszkańców gminy Glinojeckodwiedził mieszkańców gminy Glinojeck
Kram z KulturąKram z Kulturą    
odwiedził mieszkańców gminy Glinojeckodwiedził mieszkańców gminy Glinojeck

Zabawy inicjowanej 
przez klaunów było co 

niemiara. 
Foto: M-GOK w Glinojecku

Kram na kółkach z kulturą, to propozycja świetnej zabawy i integracja środowisk lokalnych, które Miejsko-Gminny 
Ośrodek Kultury w Glinojecku przygotował dla mieszkańców poszczególnych miejscowości. W tym roku taka forma 
aktywności kulturalnej zawitała do: Bud Rumockich, Wkry, Zalesia i Glinojecka. Niestety pogoda pokrzyżowała plany i nie 
udało się zrealizować imprezy w Faustynowie.

Prowadzącymi imprezy, w każdej miejsco-
wości byli znakomici klauni Ruphert i Rico, któ-
rzy bawili się z dziećmi i dorosłymi w rytmach 
piosenek, specjalnie przygotowanych na tego 
typu imprezę.  Oprócz wspólnych tańców, 

klauni prowadzili zabawy i konkursy, rozdawa-
li prezenty, malowali ręce i włosy wszystkim 
uczestnikom. Każda z imprez zakończyła się 
wspólną fotografi ą mieszkańców. 

Red.

Organizatorem Kramu na kółkach z kul-
turą był Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury 
w Glinojecku. Podziękowania należą się też 
sołtysom i radom sołeckim za pomoc w reali-
zacji imprez.

Stary Garwarz –

900 do 1700

900 do 1700

800 do 1500

Drużyna seniorów, w sezonie 2018/2019 zajęła 3 miejsce w tabeli Ligi Okręgowej. Zabrakło naprawdę Drużyna seniorów, w sezonie 2018/2019 zajęła 3 miejsce w tabeli Ligi Okręgowej. Zabrakło naprawdę 
niewiele, gdyż do 2 premiowanego miejsca (podczas gry w barażach z niewiele, gdyż do 2 premiowanego miejsca (podczas gry w barażach z Nadnarwianką Pułtusk Nadnarwianką Pułtusk (70 pkt),  (70 pkt),  
zabrakło 1 punktu. Pierwsze miejsce zajął zespół zabrakło 1 punktu. Pierwsze miejsce zajął zespół Makowianki Maków Mazowiecki Makowianki Maków Mazowiecki z 76 punktami.z 76 punktami.

Kryształ Glinojeck trzeci w Lidze OkręgowejKryształ Glinojeck trzeci w Lidze Okręgowej

Drużyna piłkarzy z Glinojecka
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W 8. Turnieju Sołectw Gminy Glinojeck, 
wygrało (po dogrywce) sołectwo Płaciszewo. 
W nagrodę reprezentanci sołectwa pojadą na 
wycieczkę do Brukseli. Fundatorem nagrody 
głównej był Jarosław Kalinowski – poseł Parla-
mentu Europejskiego. W Spotkaniach Motocy-
klowych, które towarzyszyły wydarzeniu wzięło 
udział ponad 200 motocyklistów. Zwieńczeniem 
całości był festyn Wianki.

Na scenie wystąpił pochodzący z gminy 
Glinojeck zespół Calibra wraz z tancerkami 

z Temptation Pułtusk oraz zespół Brathanki. Ze-
społy zagrały znane przeboje, ale nie zabrakło 
też najnowszych utworów. Całość zakończyła 
zabawa taneczna z DJ-em. Festynowi towarzy-
szyło wiele atrakcji, m.in. przeloty balonem i he-
likopterem, zjeżdżalnie i dmuchane zjeżdżalnie.

Współorganizatorem przedsięwzięcia "Fe-
styn Wianki w Glinojecku" był Samorząd Woje-
wództwa Mazowieckiego.

Red.
Foto: M-GOK w Glinojecku

Dni Glinojecka 2019 – Festyn WIANKI
Plenerowa impreza odbyła się w tym roku 22 czerwca, na miejsko-gminnym stadionie. Na bogaty program złożyły się: 

VIII Turniej Sołectw Gminy Glinojeck, VI Spotkania Motocyklowe, festyn Wianki, występy najmłodszych artystów z gminy 
Glinojeck, dzieci i młodzieży szkolnej, zespołów muzycznych działających przy Miejsko-Gminnym Ośrodku Kultury oraz 

Klubu Seniora z Glinojecka. Na koniec wystąpiły gwiazdy wieczoru – zespoły Calibra oraz Brathanki.

Cykliczna impreza odbywa się w miasteczku nad Wkrą od ponad 25 lat


